

**Referat styremøte 16.08.2011**

Til stede: Jarle Aarhus, Frank Ove Ødegård, Henry Øvland, Enok Enoksen, Helge Omdal, Gry K. Vatnedalen

Sak 14-11. Gjennomgang av oppgaver fra forrige møte.

Høre med Follerås og noen av de eldre skytterne om de vil bruke tid på sette historien til Greipstad Skytterlag på papiret. Hva vil det koste å engasjere Follerås. JAA sjekker med Bjørn Mølland om han kan ta en prat med Follerås. Sjekker også på årsmøte om noen vil gå i gang med 'god gammel årgang'. I første omgang er innsamlingen av informasjon prioritert. Ev utgivelser må sjekkes på pris først.

Elgpriser fungerer med 250kr for totalpakke. Ev 100kr pr gang for de som ikke ønsker totalt pakke via oss.

17.mai gir oss et resultat på ca 38.000 kr. I 2012 er skytterlaget fritatt for 17mai dugnad.

Sak 15-11. Hvilke oppgaver skal valg-komiteen jobbe med foran kommende årsmøte?

For hovedstyret så er følgende verv på valg: leder, kasserer, to styremedlemmer og et varamedlem. For ungdomsgruppa er følgende verv på valg: leder, tre styremedlemmer. Feltkomiteen skal ha inn et stk nytt medlem. Det er flere som ikke sitter i direkte komiteverv som også må forhøres om de kan ta flere år i de vervene de har. Viser til ref fra årsmøte 2010 der alle er listet opp. Flere av de som sitter i komiteer nå, kunne tenke seg å ta en ny periode i det vervet de innehar. Det skal vel også velges ny valgkomite. I tillegg så bes det om at det finnes en person som kan være nettverksoperatør for systemet. Enok vil høre med Gyland om han kunne være interessert i dette. Fra nyttår 2012 så vil Peter Sørli gå inn og overta jobben med å legge inn alle stevneresultater.

Sak 16-11. Dugnad 22.august på Stemtjønn

Liste er lagt ut på hjemmesiden vår.

Sak 17-11. Monte Carlo –ønsker vi å fortsette?

Monte Carlo har vært en suksess som vi i styret tror har vært med å bidra til flere gode resultater i 2011. MC har også økt felleskapet i seniorgruppa. Det har i 2011 vært 1000,- til vinneren, og også for 2012 ønsker styret å bidra med 1000,- til vinneren. Det vil også skaffes til veie en vandrepokal for Monte Carlo.



GREIPSTAD

SKYTTERLAG

Sak 18-11. Eventuelt

-På årsmøte 2010 ble det vedtatt at aktivitetsgruppas konto i Søgne og Greipstad Sparebank (tidligere konto til damegruppa) skulle overføres til kasserer i hovedlaget, pr tid Helge Omdal. Dette må gjøres nå i høst.

-Vi må få til en rekruttering i ungdomsgruppa, da det er tynt der nå. En måte å gjøre dette på er å være flinkere til å markedsføre våre 'eventer' i Budstikka. Både i forkant av det som skal skje og reportasjer på hva vi driver med. F.eks stor reportasje på juleskytinga.

-Det må lages et infoskriv til nye medlemmer som gir litt forklaring på hva vi gjør og hvem som er kontaktpersoner og som forteller litt om hvordan ting foregår.

-Nye medlemmer, det må bli enklere for dem å kunne melde seg inn via å betale en giro. Hvordan kan vi løse dette greit i forhold til de programmene vi har.

-Det skal jobbes videre med en treningsleir for rekrutter. I første omgang en leir for Greipstads rekrutter, og om vi får dette til, så kan vi ta det via samlaget senere og få med oss flere.

-Østlandscup – 8 på laget. JAA sjekker om det er interesse blant seniorenene til å være med på dette. Vi kan ikke arrangere hjemmestevne i Greipstad, men må ev. låne en bane på østlandet. Styret vil ev sponse deler av utgifter til cupen.

-Alarm på Stemtjønn. Fra fredag 19 aug 2011 så er det installert ny alarm på Stemtjønn, og bruken av denne vil bli vist på dugnaden 22.aug. Brikker til alle nøkkelholdere vil også bli utlevert.

Ref Gry K. Vatnedalen